

Title (en)

Device for soaping the hands.

Title (de)

Vorrichtung zum Einseifen der Hände.

Title (fr)

Dispositif pour savonner les mains.

Publication

**EP 0326786 A1 19890809 (FR)**

Application

**EP 88810866 A 19881216**

Priority

FR 8801359 A 19880205

Abstract (en)

Secured to a wall is a fitting (2) with a flange (1) one end and a stem (3) sloping downwards at a suitable angle, to support a pear shaped soap tablet (7). Down the centre of the tablet is a blind hole (8) containing a sleeve (9) which is locked on the free straight end of the stem. The straight part has a slot (4) down it, for most of its length, for resilience. At the open end of the slot is an enlarged part (5) with a shoulder (6) at the rear. At the blind end of the hole in the tablet is a conical cap (10) giving a strong frictional connection with the stem.

Abstract (fr)

Dispositif pour savonner les mains comprenant un support (1) muni d'un axe (2) sur et autour duquel est monté un savon (7) présentant un trou axial borgne (8) muni d'une chemise tubulaire (9) dans laquelle est engagé ledit axe. Le dispositif comprend des moyens de verrouillage automatique du savon sur son axe, constitués par exemple par une fente d'élasticité (4) et un épaulement de l'axe derrière lequel vient s'accrocher l'extrémité de la chemise (9).

IPC 1-7

**A47K 5/05**

IPC 8 full level

**A47K 5/05** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47K 5/05** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 1429740 B1 19700102 - HERRERO RODRIGO MANUEL
- [X] US 4688751 A 19870825 - VALOT EDUARDO A [AR]
- [Y] FR 2063344 A5 19710709 - BROILLIARD BERNARD

Cited by

GB2293761A

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0326786 A1 19890809; EP 0326786 B1 19920729**; DE 3873308 D1 19920903; DE 3873308 T2 19930311; ES 2034372 T3 19930401;  
FR 2626759 A1 19890811; FR 2626759 B1 19910531

DOCDB simple family (application)

**EP 88810866 A 19881216**; DE 3873308 T 19881216; ES 88810866 T 19881216; FR 8801359 A 19880205